
From: sz ENQ nellendoorn.nl>
Sent: 31/01/2024 10:14:27

To: A arellendoom.n>, EN Eareendoom.n>, EN
hellendoorn.nl>

Cc:

Subject: RE: Pb nav ontwikkelingen rondom project azc

Des EE Een BE

In deze ben ik het eens met EES Ik heb de aangepaste raadsmededeling gelezen en er staat niets verkeerds in. In principe
zou die dus de deur uit kunnen.

Tegelijkertijd weten wij nu dat de procesgang er in de praktijk waarschijnlijk anders uit gaat zien. Dit omdat de raad nu
ogenschijnlijk een bindend advies moet geven bij de vergunningsaanvraag. Voor mij is niet duidelijk wat zo’n bindend advies
in de praktijk inhoudt, maar het komt wel neer op een processtap die in de aangepaste raadsmededeling dus niet wordt
genoemd. Wat mij betreft gaat hier het spreekwoord ‘beter ten halve gekeerd dan ten hele gedwaald' op.

Met andere woorden: ja, het zal verwarrend zijn voor de gemeenteraad om nu alleen een persbericht te lezen en géén
raadsmededeling. Het verdient ook zeker niet de schoonheidsprijs. Maar het is mijns inziens wel de meest zorgvuldige stap
die wij nu kunnen zetten. Mijn advies is dus: eerst goed duidelijkheid krijgen over wat deze ontwikkeling nu voor ons betekent
en als wij deze duidelijkheid hebben, informeren wij de gemeenteraad.

Met vriendelijke groet,

5.1.2e

Communicatieadviseur

Telefoonnummer: FEE
Aanwezig op: maandag, dinsdag, woensdag en donderdag

Gemeente Hellendoorn, Willem-Alexanderstraat 7, 7442 MA Nijverdal
www.hellendoorn.nl

Volg ons ook via Facebook, Instagram, LinkedIn en Twitter

van: EN JE @nellendoorn.nl>
Verzonden: dinsdag 30 januari 2024 21:59
Aan: EEE GEER @rellendoorn.n>; EEN SEE @rellendoorn.nl>; FEEN
#5.1.2e @hellendoorn.nl>

Onderwerp: RE: Pb nav ontwikkelingen rondom project azc
Urgentie: Hoog

Deo EE EE en EEE

Geen fijn proces vandaag. Er is veel te zeggen over hoe dit zo heeft kunnen lopen, maar ik voel me eindverantwoordelijk en
ben er op aanspreekbaar. Dat heb ik ook aan Adrie laten weten.

Als ik kijk naar de huidige situatie dan valt mij het volgende op:
1. Er is niet voor gekozen om het voorstel een week aan te houden. Ik vind de keuze om toch een besluit te nemen

verdedigbaar.
2 In de notulen CONFORM ADVIES staat, terwijl besloten lijkt te zijn om wel het persbericht maar niet de raadsmededeling

te versturen. Dat klopt dus niet met wat er straks in de stukken terug te vinden is. Verwarrend.
3 Volgens mij is prima mogelijk om wel een raadsmededeling te versturen. Het besluit (conform advies) ligt er al en een

aangepaste tekst heb ik hier bijgevoegd.
4 Wel een persbericht en geen raadsmededeling vind ik een slecht signaal richting raad, een raadsmededeling pas in

februari sturen en dus later dan afgesproken) ook.
5 Ik ben het met44 eens dat het persbericht ongewijzigd gehandhaafd kan blijven.

Op basis van het bovenstaande kom ik tot het volgende voorstel:
Ik stem woensdag (morgen) af met Ruimtelijke Ordening, Adrie en Jorrit over het toch op 31/1 verzenden van bijgaande
aangepaste raadsmededeling, waarmee we enerzijds de raad bedienen en we anderzijds nog ruimte houden om het traject
van mei t/m november nader uit te spitten en in te vullen.

Hoor graag of jullie hier mee in kunnen stemmen en of jullie de aangepaste tekst onderschrijven.



Alvast dank voor jullie reacties

Groeten

Projectleider Opvang en huisvesting nieuwkomers

Telefoonnummer

Aanwezig op: maandag, woensdag en donderdag
Bereikbaar op: vrijdagochtend

Gemeente Hellendoorn, Willem-Alexanderstraat 7, 7442 MA Nijverdal
www.hellendoorn.nl

Volg ons ook via Facebook, Instagram, LinkedIn en Twitter

Van: EE SEE tellendoorn.nl>
Verzonden: dinsdag 30 januari 2024 14:58

#5.1.2eAan: EEG @hellendoorn.nl>cc: 5.1.2e @hellendoorn.nl>; EEN <EEZE@ hellendoorn.nl>
Onderwerp: Pb nav ontwikkelingen rondom project azc

Hoi EEn

Ik heb nogmaals gekeken naar het persbericht en eerlijk gezegd denk ik niet dat aanpassing noodzakelijk is als gevolg van
jouw eerdere opmerkingen vandaag. Het persbericht gaat immers niet of nauwelijks over de rol (of positie) van de
gemeenteraad maar geeft inwoners vooral (iets) meer duidelijkheid over wanneer wij verwachten naar buiten te kunnen
komen met een locatie

De zin waarin staat dat de ambitie is om het azc nog voor eind 2024 te openen, kan mijns inziens ook blijven staan. Of het
college moet ineens andere ambities hebben

Met vriendelijke groet

5.1.2e

Communicatieadviseur

Telefoonnummer: BEG
Aanwezig op: maandag, dinsdag, woensdag en donderdag

Gemeente Hellendoorn, Willem-Alexanderstraat 7, 7442 MA Nijverdal
www.hellendoorn.nl

Volg ons ook via Facebook, Instagram, Linkedin en Twitter
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